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INTERPELACJA 

w sprawie: zakazu wjazdu samochodów ciężarowych na terenie Świerczewa. 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Mieszkańcy Świerczewa od dłuższego czasu borykają się z problemem samochodów ciężarowych – 

przejeżdżających przez osiedle oraz parkujących na osiedlowych ulicach. Zazwyczaj są to samochody typu 

TIR, a ulice osiedla nie są przystosowane do takiego obciążenia. 

Rada Osiedla Świerczewo wystąpiła w 2017 r. do Miejskiego Inżyniera Ruchu z prośbą o ustawienie 

znaków zakazujących wjazdu samochodów ciężarowych (pod znakami o strefie Tempo30). W odpowiedzi 

MIR wskazał, że wszelkie sprawy parkowania samochodów ciężarowych należy zgłaszać do Straży Miejskiej i 

ustawienie znaków jest niezasadne. Jednak na innych osiedlach, znaki te są ustawione, np. na Antoninku czy 

os. Warszawskim. 

 

Pomimo zgłoszeń do Straży Miejskiej, samochody ciężarowe nadal regularnie parkują na świerczewskich 

ulicach. Zwracam się z prośbą o ponowne rozważenie ustawienie znaków, analogicznych jak na zdjęciu. 

        Z góry dziękuję za odpowiedź 

         Tomasz Wierzbicki 


